



Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President - Head of Operations
Division
Dubai Financial Market

السيد / حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي – رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

8th March 2020

٨ مارس ٢٠٢٠

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Update on the potential acquisition of a strategic stake in the Middle East operation of VPS Healthcare Group

الموضوع: تحديث عن فرصة الإستحواذ على حصة إستراتيجية في مجموعة في بي إس للرعاية الصحية في الشرق الأوسط

Reference to the aforementioned subject, Amanat Holdings PJSC ("Amanat" or "Company") wishes to inform you that further to the efforts rendered in the assessment of the potential investment opportunity to acquire a strategic stake in the Middle East operations of VPS Healthcare group ("Transaction") which was previously disclosed, both parties have agreed to stop their discussions in relation to the Transaction.

إشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه تود شركة أمانات القابضة ش.م.ع ("أمانات" أو "الشركة") أن تحيط سيادتكم علما بأنه في ظل الجهود المبذولة في دراسة الفرصة الإستثمارية المحتملة للإستحواذ على حصة إستراتيجية في مجموعة في بي إس للرعاية الصحية بمنطقة الشرق الأوسط ("الصفقة") و التي تم الإفصاح عنها سابقا، فقد إتفق الطرفان على التوقف عن المباحثات الخاصة بالصفقة.

Particularly, both parties have deemed the requirements and extended timeline to conclude the Transaction as substantial factors to consider.

بالتحديد فقد ارتأى الطرفان أن متطلبات الصفقة و طول المدة الزمنية اللازمة لإتمامها من الاعتبارات الهامة.

Amanat will continue to assess other opportunities aligned with its investment strategy to establish platforms that can grow and scale profitably in order to build long-term value for its shareholders.

و ستقوم أمانات بالسعي و دراسة الفرص الإستثمارية المتوائمة مع سياساتها الإستثمارية و التي تساعد على بناء قيمة مستدامة لمساهميها.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Tamer Morsi
General Counsel
Amanat Holdings PJSC


٨ / ٠٣ / ٢٠٢٠
أمانات القابضة ش.م.ع

AMANAT HOLDINGS PJSC

تامر مرسى
المستشار العام
أمانات القابضة ش.م.ع.